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Abstract

The study aims at knowing the job satistaction of the employees of the
Electricity and Gas Distribution Company Sidi Bel Abbes and also
knowing the relation between the job satisfaction in its different
dimensions (job satisfaction, salary satisfaction, work relation

satisfactiony and employee performance at work.

The researcher in this study followed the descriptive approach, The
study community is also a management worker at the Electricity and
Gas Distribution Company Sidi Bel Abbes, where the student used the
simple random sample method which reached 60y employees. The
researcher relied on the survey tool in which he divided into two main
axes of the first issue of the dimensions of the job satisfaction variable
and the second one for the job performance variable and to process
these data was supposed to have been the researcher relies on the SPSS

statistical program version 20.



Résumé

L'étude vise a connaitre la satisfaction au travail des employés de la
société de distribution d'électricité et de gaz Sidi Bel Abbés et a
connaitre également la relation entre la satisfaction au travail dans ses
différentes dimensions (satisfaction au travail, satisfaction salariale,

satisfaction au travaily et la performance au travail des employés.

Le chercheur de cette étude a suivi 'approche descriptive.

La communauté étudiante est également les gestionnaires de la société
de distribution d'électricité et de gaz Sidi Bel Abbés, ou I'étudiant a
utilisé la méthode d'échantillonnage aléatoire simple qui a atteint (60
employés. le chercheur s'est appuyé sur 'enquéte outil dans lequel il a
divisé en deux axes principaux le premier numéro des dimensions de la
variable de satistaction professionnelle et le second pour la variable de
performance au travail et pour traiter ces données était censé avoir €té

Le chercheur s'appuie sur le programme statistique SPSS version 20.
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